
A DOUAVENIRE A DOMNULUI

 Tatăl nostru Ceresc, aşa cum venim la Tine în seara aceasta,
în acel Nume minunat al Domnului Isus, noi suntem aşa de

fericiţi aşa cum ne apropiem de aceste zile sfinte, ştiind că acesta
reprezintă cel mai măreţ timp pe pământ. Este când a fost făcută
acea Jertfă atotsuficientă, ca sărmanii păcătoşi pierduţi să poată
fi făcuţi liberi şi să aibă această mare speranţă pe care o avem în
sânul nostru în seara aceasta, că într-o zi El va veni din nou. Şi în
această seară, apropiindu-mă de acest amvon, intrând pe uşă şi
auzind această cântare veche, „Vom avea o săptămână măreaţă
de întoarcere acasă, primii zece mii de ani,” ne aduce amintiri de
mulţi ani în urmă când ne-am întâlnit aici în tabernacol înainte
ca marea trezire mondială să înceapă. Şi, Dumnezeule Tată, noi
doar îndrăgim acele gânduri.
2 Şi ne pare bine în sufletul nostru că ne întoarcem din nou
în seara asta să începem încă una din acele treziri de modă
veche unde păcătoşii cheamă după milă, şi unde cel decăzut
îndreaptă lucrurile din nou cu Dumnezeu. Şi Duhul Sfânt este
Persoana principală în adunare, Care pune stăpânire şi conduce
şi ne aduce Pâinea Vieţii prin Cuvânt. Şi ne rugăm ca El să ne
slujească seară de seară în această trezire, să vindece pe bolnavi
şi pe nevoiaşi, să sfinţească pe fiecare credincios, şi să obţină
slavă din aceste eforturi pe care noi le depunem. Căci, Tată
Dumnezeule, este numai spre onoarea şi slava Numelui Său că
noi o cerem. Amin.
3 Aceasta este pentru a împlini o promisiune pe care am făcut-
o cu unsprezece ani în urmă. Un timp îndelungat să ajung în jur
la aceasta, dar să mă întorc înapoi la tabernacol pentru o trezire.
Şi, acum, noi ştim că micul nostru tabernacol este insuficient
ca loc pentru o trezire, dar noi doar ne vom înghesui aici, şi cât
putem de bine, pentru următoarele câteva seri, pentru slava lui
Dumnezeu.
4 Şi îmi place să am o adunare în biserică. În multe locuri, noi
le avem pe stadioane, şi afară în aer liber, şi în arene, dar există
ceva diferit când tu o ai în biserică. Acolo se pare să fie că aceasta
este o părtăşie mai dulce, mai apropiată când tu eşti în biserică.
Afară în acele arene, locuri lumeşti, noi suntem recunoscători
pentru privilegiul de a fi acolo afară, dar se pare că tu găseşti
o apăsare, ca o putere demonică, prin care trebuie să pătrunzi
înainte ca trezirea să înceapă vreodată. Şi atunci când voi veniţi
în biserică, acesta este un loc unde locuieşteDumnezeu, vi la casa
Lui să avem o adunare.
5 Şi acum suntem bucuroşi în seara aceasta să vedem multe
dintre feţele vechi pe care le-am văzut cu ani în urmă în
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încheierea slujbei mele aici la tabernacol. Îl văd pe Fratele
Graham înăuntru, şi Fratele Curtis, şi Sora Angie, şi Sora Gertie
aici, şi Fratele Cox şi Sora Cox, şi, o, Doamne, atât de mulţi
dintre voi, sora Spencer şi fratele Spencer, şi pe toţi cei de aici.
Suntem atât de fericiţi. Mama, şi D-na. Slaughter, şi fratele de
aici, doar grupuri mari din voi, încă. Câţi sunt aici de la timpul
când am început în urmă, eu vreau să spun când am plecat în
trezire să merg afară? Să vă văd mâinile. Peste tot în biserică în
seara aceasta, doar priviţi lamâini. Aceea este foarte bine.
6 Acum noi suntem…ştim că trezirile vin numai prin Duhul
Sfânt. El este Acela Care aduce trezire. Şi nu o putem face noi
înşine, putem doar să facem acel efort; şi Dumnezeu trebuie să
binecuvânteze acel efort, şi avem încredere că El o va face.
7 Eu îi spuneam soţiei mele pe drum în jos…eu nici măcar
nu am avut o şansă să mănânc cina în seara aceasta. Este
îngrozitor de ocupat. Era ora două ieri după-masă înainte să-
mi pun vreodată cămaşa pe mine, de când m-am sculat ieri
dimineaţă. Asta-i ce este partea telefonului. Şi este chiar la ora
două când am avut o urgenţă pentru Dr. SamAdair în Louisville.
Şi când…Şi apoi aşa de multe alte chemări, şi veteranii. Unul
este de la spital, a spus, „Ei bine, noi am aşteptat timp după timp,
şi dacă iadul este ceva mai rău când ajungem acolo decât cum a
fost această nefericire, aşteptând.” Şi doar un ţipăt şi un strigăt
de pretutindeni, sute de lucrători.
8 Şi, eu vă spun, noi trăim într-una din cele mai măreţe zile
pe care le-a cunoscut vreodată această lume, unul dintre cele
mai măreţe timpuri. Şi eu sunt aşa de bucuros să văd o foame în
inimile oamenilor dupămai mult din Dumnezeu.
9 Acum eu am luat pe inima mea, să mă rog ca aceasta să fie
în voia lui Dumnezeu. Şi, apropo, sunt câteva persoane care stau
în picioare acolo în spate. Mă întreb…Noi avem un—un scaun
aici, o bancă mică, mă întreb dacă cumva noi nu am putea aranja
acea bancă mică. Unele din doamnele…sau ceva, stând acolo
în spate, care noi am putea poate…Aici, mă întreb dacă unele
dintre ele aici sau ceva de genul acesta, să meargă şi să se aşeze
pe banca de aici, de aici din faţă. Poate…Frate Ben, noi suntem
bucuroşi să te vedem înăuntru, ultima dată când te-am văzut am
fost în San Fernando Valley, California, cu câteva săptămâni în
urmă. Şi aici sunt locuri sus aici dacă doriţi să veniţi sus, voi—voi
oameni din spate care staţi în picioare. Şi acum dacă voi vreţi să
veniţi sus, păi, veniţi drept înainte sus. Aici este un loc în plus sus
pe platformă aici, şi câteva locuri în plus aici, şi ele vor fi luate
pe altar. Noi vrem ca voi să fiţi cât se poate de confortabili.
10 Şi i-am spus soţiei mele că eu mi-am promis căci cu ajutorul
lui Dumnezeu, eu nu intenţionez să ţin serviciile mult, vreau
să vorbesc treizeci de minute, cu voia Domnului. Şi aceea va fi
un miracol în sine, pentru că eu—eu doar nu pot să încep prea
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repede. Şi, dar eu—eu doar trebuie să încerc, şi din cauza…Şi
atunci timpul care vine noi suntem, aceasta, mâine seară…

În seara aceasta, subiectul meu este: A Doua Venire A
Domnului.
11 Şi mâine seară este seara de împărtăşire, şi eu vreau să
vorbesc despre Împărtăşire din punctul de vedere al Vechiului
Testament. Şi suntem…Mâine seară este seara oficială de
împărtăşire, pentru că este seara în care Domnul nostru a fost
trădat. Şi aceasta este seara oficială de împărtăşire. Şi după
servicii mâine seară, serviciul obişnuit de predicare, atunci noi
vom avea împărtăşire. Şi fiecare este invitat să vină cu noi şi—şi
să ia parte la acest articol glorios care ne-a fost lăsat de Domnul
nostru Isus.
12 Şi apoi seara următoare, cu voia Domnului, fiind seara
răstignirii, eu doresc să—să iau, dintr-un punct de vedere diferit
poate de ceea ce voi veţi auzi la radio,Răstignirea.

Şi apoi sâmbătă seara, Înmormântarea.
13 Duminică dimineaţa, la ora şase, o slujbă la răsăritul
soarelui. La ora zece, un serviciu de botez, şi dacă sunt cei care
să fie botezaţi. Şi apoi unmesaj în dimineaţa de Paşti.
14 Şi duminică seara, cu voia Domnului, noi aşteptăm un
mesaj scurt despre Dovada Învierii, şi un serviciu de vindecare.
Serviciile obişnuite de vindecare aşa cum le avem în adunare
afară în—adunarea obişnuită, în această duminică seara care
vine. Şi dacă nu aţi văzut niciodată asta, şi prietenii voştri nu
au văzut niciodată dovada vizibilă a lui Isus cel înviat, eu sper
că El va face aşa cum El a făcut în anii trecuţi în adunări, să
apară chiar aici şi să facă aceleaşi lucruri pe care le-a făcut El
când El era aici pe pământ. Şi noi aşteptăm cu nerăbdare acel
timp, venirea…care vine.
15 Aşa este, apropiaţi-vă şi faceţi-vă câtmai confortabil posibil.
Şi mă întreb dacă poate mâine seară am putea fi în stare să
luăm ceva scaune pe undeva. Poate jos la—la camera funerară
sau undeva de unde am putea lua câteva în plus, poate pentru a
ne deplasa pe laterale. Noi vrem ca fiecare să fie cât se poate de
confortabil.
16 Câţi iubiţi pe Domnul cu tot ce este în voi? Acum să ne
îndreptăm doar afecţiunile către Cristos şi doar să privim acum.
Noi nu suntem aici pentru doctrine, noi suntem aici să ne
închinăm Domnului. Şi noi suntem aici doar să invităm pe
fiecare din fiecare crez, culoare, fel, aceasta doar nu contează
aici, noi doar venim înăuntru să ne închinăm Domnului, şi va
fi o jumătate de oră de cântări de modă veche şi—şi înainte să
înceapă serviciile. Şi, acum, mâine seară eu am să încerc să încep
întocmai ca în seara aceasta, exact, dacă este posibil, la ora opt,
şi să eliberăm cât putem de repede aşa ca să putem veni înapoi
seara următoare.
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17 Şi, acum, fiecare este bine venit. Şi, vizitatorii noştri, voi
sunteţi mai mult decât bine veniţi să veniţi înăuntru la părtăşie
şi îndată ce serviciul este gata, voi oamenii din biserică de aici
care veniţi aici, aveţi grijă ca voi să daţi mâna cu fiecare posibil
cu care puteţi. Doar fiţi…Doar lăsaţi barierele jos acum, şi doar
aveţi un timp minunat. Şi voi nu ştiţi ce ar putea face Domnul
nostru, acesta este un timp de Paşti şi noi doar anticipăm
lucruri mari.
18 Acum, în Cuvântul binecuvântat, eu doresc să citesc doar
un—un verset, sau un rând sau două, din Evanghelia Sfântului
Luca, şi al 15-lea capitol, al 8-lea verset:

Sau care femeie având zece piese de argint, dacă ea va
pierde unul dintre ei, nu aprinde o lumânare, şi mătură
casa, şi caută cu sârguinţă până când ea îl găseşte?
Şi când ea l-a găsit, ea îşi cheamă prietenele şi vecinele

ei împreună, zicând, Bucuraţi-vă cu mine; căci eu am
găsit piesa care am pierdut-o.

19 Acum, aceea poate părea ca o Scriptură foarte ciudată pentru
a Doua Venire a lui Cristos, şi…dar vorbeşte despre a Doua
Venire a lui Cristos. Şi acest mare subiect pe care îl avem aici
înaintea noastră acum este unul dintre cele mai vitale subiecte
în întreaga Scriere Sfântă. Nu există nimic aşa de important ca
Venirea Domnului Isus. Căci dacă El nu vine, noi am fost găsiţi
martori falşi, morţii noştri care sunt în mormânt sunt pierduţi,
şi nu există nici o speranţă rămasă pentru noi dacă Isus nu
vine vizibil a doua oară. Şi chiar în…această lumină, chiar în
lumina celei de a Doua Veniri, era aşa de importantă, că această
săptămână sfântă de care ne apropiem acum, că Isus, când El s-
a apropiat de aceasta de prima dată chiar în umbrele Crucii, El
a vorbit foarte puţin despre moartea Lui, îngroparea, şi învierea.
El a vorbit mai mult despre a Doua Lui Venire decât despre
moartea Lui, îngroparea, şi învierea. Aşadar, în lumina acestui
lucru, trebuie să fie un subiect foarte important.
20 În Vechiul Testament, există demulte ori maimulte Scripturi
în Vechiul Testament aparţinând la a Doua Venire a lui Cristos
decât cum a fost la prima Venire a lui Cristos. Totul pentru rasa
umană, acum după ce a fost făcută ispăşirea, se bazează solemn
pe a Doua Venire a Domnului.
21 Acum, noi avem diferite religii, şi noi avem diferite motive şi
diferite teologii, dar religia noastră Creştină este bazată solemn
pe moarte, îngropare, şi înviere, şi a Doua Venire a Domnului.
Oh, este o întrebare importantă. Şi aşa cum ne apropiem acum,
după părerea mea cea mai sinceră, noi trăim chiar în umbrele
celei de a Doua Venire a Lui. Acolo, în felul meu de a o vedea
prin lumina Scripturii, nu există nici o speranţă rămasă pentru
Biserică în afară de a Doua Venire a Domnului. Lumea în starea
ei sălbatică de pandemonie a scăpat complet de sub control,
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din fiecare organizaţie făcută de om din lume. Regii nu-şi mai
pot ţine supuşii lor, nici dictatorii nu-şi mai pot ţine supuşii
lor, democraţia nu-şi mai poate ţine supuşii, şi nu există nici o
speranţă rămasă decât a Doua Venire aDomnului Isus.
22 Şi acum este unul dintre celemai îngrozitoare timpuri pentru
necredincios şi păcătos, la care el a fost martor vreodată, pentru
că timpul osândei este aproape la îndemână. Şi acesta este cel
mai binecuvântat timp pentru credincios, căci răscumpărarea lui
este aproape. Există două fracţiuni pe pământ în seara aceasta,
credinciosul şi necredinciosul. Acela pe care Domnul vine să-
l primească, şi acela pe care Domnul vine să-l condamne. La
Venirea Lui, va binecuvânta pe unul şi va blestema pe celălalt,
la apariţia Lui.
23 Şi fiindcă acesta este un lucru aşa de vital, mă gândesc
chiar înainte…în ajun, adică, a micii noastre treziri, ca noi
să privim solemn, şi în Scripturi, şi să vedem cât de aproape
suntem noi. Dacă aş fi vrut să ştiu cât este ceasul, m-aş uita
la ceasul meu. Dacă aş fi vrut să ştiu în ce zi din săptămână
trăim, sau luna anului, m-aş uita la calendar. Şi dacă eu vreau
să cunosc timpul de apropiere al acestui mare eveniment, mă
uit la Cuvântul lui Dumnezeu, El spune timpul când acesta este
aproape. Căci Biblia spune: „Când aceste lucruri încep să se
întâmple, ridicaţi-vă capul, răscumpărarea voastră se apropie.”
Timpul este la îndemână.
24 A fost un lucru aşa de mare pentru Ioan, revelatorul,
pe Insula Patmos, că atunci când el a văzut previziunea
Venirii Domnului. Când el a văzut blestemele care se odihneau
peste necredincios, şi binecuvântările care se odihneau peste
credincios, el a strigat, „Chiar aşa, vino, Doamne Isuse!” Aceasta
aşa i-a emoţionat inima după tot ce a văzut el, evenimentele
dinaintea Venirii Lui, el a strigat, „Chiar aşa, vino, Doamne
Isuse!” Şi când întreaga epocă a bisericii a fost trecută în vederea
lui, şi el a văzut totul în major, felul cum se va întâmpla, apoi
strigătul, „Vino, Doamne Isuse!” Acesta trebuie să fie un lucru
glorios că Venirea Domnului se apropie la îndemână.
25 Isus, când ucenicii Lui au ajuns la un punct că ei se uitau
la cele carnale sau lucrurile naturale ale pământului. Acum,
aici vrem să ne oprim doar câteva minute. Aceasta nu trebuie
să fie întotdeauna carnal care ne va trage la o parte, uneori
doar lucrurile naturale ne vor trage la o parte. Slujitorii lui
Isus, sau ucenicii Lui, Îi arătau templul cetăţii, Ierusalimul,
marele templu unde Dumnezeu în Slava Lui Shekinah a apărut
în Sfânta sfintelor. Şi când ei I-au spus cât de bine erau
aşezate pietrele, cum această mare inteligenţă superioară a lui
Dumnezeu a rânduit ca aceste pietre să fie tăiate în multe locuri
în lume şi să vină împreună. Şi în patruzeci de ani de ridicare
a lui, acolo nu a fost nici măcar un bâzâit de fierăstrău sau
sunetul unui ciocan. A fost atât de măiestrit pus împreună. Şi
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cum Dumnezeu a venit înăuntru peste Heruvimi şi aceasta a
arătat Slava Lui Shekinah, şi cum ei aveau o mare speranţă în
această mare biserică.
26 Şi Isus le-a spus, „Nu priviţi toate aceste lucruri.” Totuşi
era un loc sfânt, era un loc bun. Era un loc, casă a locuinţei
Domnului. Dar Isus a spus, „Nu priviţi aceste lucruri. Eu am ceva
să vă spun care este cu mult mai mare decât aceasta. Căci va veni
timpul,” El a zis, „că nu va rămâne piatră pe piatră.”
27 Nu contează cât de bine încercăm noi să avem grijă de
fiinţa noastră fizică, nu contează cât de greu lucrăm noi pentru
organizaţia noastră, cât de greu lucrăm noi în biserică pentru
rânduielile noastre—noastre ale bisericii, va veni un timp când
toate acele lucruri vor dispărea şi vor trece.

Isus a început să le spună asta, şi ei au zis, „Care va fi semnul
venirii sfârşitului lumii?”
28 Şi Isus a început să le vorbească, „Va veni timpul când nu va
mai rămâne piatră peste alta. Voi veţi auzi de războaie şi veşti de
războaie, ciumă, cutremure de pământ în diferite locuri.”
29 Şi zilele trecute, acolo în California, sus în Oakland, când a
fost privilegiul nostru să fim acolo într-o adunare, şi a fost prima
dată când soţia mea a fost vreodată într-un cutremur. Eu şedeam
în frizerie, şi eu…camera s-a cutremurat doar puţin. Şi radioul
a anunţat repede, „Un cutremur era în desfăşurare.” A zis, „Ei
aşteaptă după altul în vreo opt minute.”

Şi m-am gândit, „Oh, ce dacă acesta este ultimul!”
30 M-am grăbit de la frizerie, am întâlnit-o pe soţia mea care
aştepta pe stradă, am intrat într-o mică farmacie pentru a
cumpăra nişte felicitări cu poze pe care să le trimitem celor dragi
ai noştri. Şi în timp ce noi eram acolo, unul dintre cele mai
misterioase, simţuri ciudate pe care omul le putea simţi vreodată,
întregul pământ a început să se clatine. Sticlele au început să
cadă de pe raft, coşurile au început să cadă de pe clădire, şi în
stradă, invadată, oamenii ţipând şi plângând în timp ce tencuiala
cădea de pe pereţi. Şi clădirile mari cu treizeci şi patruzeci de
etaje, s-au legănat împreună până când fumul sau praful din
mortar s-a ridicat ca o ciupercă mare. Şi oamenii au început
să ţipe şi să fugă. Am spus, „Acela este degetul Dumnezeului
Atotputernic, zicând, ‚Scrisul demână este pe perete.’”
31 Isus a spus, „Când veţi auzi de cutremure în diferite locuri.”
Pământul s-a despicat în jos pe şosea pe o distanţă mare,
cam cinci picioare, şi a mers jos de tot la sute de picioare
în pământ. Într-un loc, întreaga autostradă a căzut înăuntru.
Şi m-am gândit cum acela s-a deschis, eu aproape că puteam
vedea degetul Atotputernicului Dumnezeu, zicând, „Şi vor fi
cutremure în diferite locuri.”
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32 În timp ce ziua continua, opt cutremure diferite au zguduit
acel oraş. Şi berăriile au stat deschise, şi beţivii se înghesuiau
pe străzi. Şi femeile umblau pe străzi, pe jumătate îmbrăcate,
şi totul de parcă nu s-ar fi întâmplat nimic. Oamenii sunt aşa
de legaţi de pământ astăzi încât eu nu ştiu ce va fi nevoie să
zgudui această ţară. Ei doar par să fie aşa de nepreocupaţi. Ei nu
observă. Şi un om a făcut chiar o remarcă, aşa cum l-am auzit cu
propriul meu ochi, a zis, „Aţi văzut ce am făcut? Mi-am scuturat
pumnul. Eu sunt supraomul.”

Şi m-am gândit, „Aşa hulă!”
33 Eu niciodată nu m-am gândit aşa de mult despre aceea ca o
hulă cumm-am gândit chiar aici în propriul nostru oraş, aşa cum
mergeam afară pe autostradă seara trecută spre Georgetown, aşa
cum voi traversaţi secţiunile aici afară chiar înainte să ajungeţi
la noua autostradă care vine înainte. Acolo era un semn mare
înfipt sus acolo, şi acesta zicea, „El este înviat, are Viaţă.” Şi
tocmai semnul următor, acele două singure, a zis, „Unde este bere
Budweiser, acolo este viaţă.”
34 M-am gândit, „Aşa hulă!” Aceea este tot ce este de aceasta.
Şi Biblia spune că, „Înainte de a Doua Venire a lui Cristos, că
oamenii ar trebui să fie hulitori, umblând în propriile lor pofte
nelegiuite, călcători de cuvânt şi acuzatori falşi.” Cum a devenit
lumea într-o astfel de amăgire!
35 În Bombay, India, recent când Billy (băiatul meu) şi cu mine
eram acolo într-o mare adunare unde zeci de mii de Hinduşi
şi-au dat viaţa lui Cristos, acolo a venit o mare avertizare. Şi
eu vreau ca voi să urmăriţi inteligenţa naturii. Şi, dintr-o dată,
dintr-un motiv necunoscut, toate păsărelele din oraş au început
să plece spre ţară. Şi păsările, prin roiuri, au plecat la ţară. Şi
ei au început să observe toate vitele şi oile şi boii. Dar în India,
gardurile lor nu sunt ca gardul nostru, ele nu sunt garduri de
lemn, ele sunt mari garduri de piatră care sunt ridicate înalt.
Şi toate vitele au început să se îndepărteze de ziduri şi să se
îndepărteze de clădiri, şi să meargă afară departe în mijlocul
câmpului şi au început să mişte roată afară în mijlocul câmpului.
Apoi, dintr-o dată, un mare cutremur a lovit şi a zguduit jos
zidurile, pomii, pietrele, proiectilele au zburat. Şi păsările nu
s-au întors, şi vitele au stat afară în câmp, şi omul a mers
drept înainte gândind că era în ordine. Şi ziua următoare, un
alt cutremur s-a zguduit, şi mai multe clădiri s-au răsturnat şi
proiectilele au zburat. Şi în a treia zi, vitele au mers înapoi la
ziduri şi păsările s-au întors în oraş.
36 Oh, El Care hrăneşte vrăbiile, El care a adus făpturile Lui
mici în corabie, încă trăieşte şi domneşte. Şi ei par să aibă mai
multă inteligenţă despre Dumnezeu decât omul, pe care El l-
a creat după chipul Său; când, omul huleşte. Micuţele creaturi
de pe pământ, Dumnezeu le îngrijeşte şi ele şi-au făcut drum
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departe de zidurile mari. Ar fi fost omorâte, păsările ar fi fost
zdrobite în crăpăturile stâncilor aşa cum se legănau încoace
şi încolo.
37 Semnele Venirii Lui! Oh, este o zi măreaţă în care trăim noi
acum. Cutremure în diferite locuri, ciumă, toate acele lucruri
despre care a vorbit Isus sunt aici. După felul meu de a vedea
aceasta, eu nu văd nimic rămas decât Venirea Domnului. Este la
îndemână.
38 Isus în…de asemenea în adresarea Lui către poporul Lui,
El a spus, „Învăţaţi o pildă de la smochin. Când este fraged şi
începe să producă frunze, voi ziceţi că vara este aproape. Şi când
voi vedeţi că aceste lucruri încep să se împlinească, să ştiţi că
timpul este la îndemână.”
39 Observaţi ce era smochinul. Smochinul a fost întotdeauna
naţiunea Iudaică. El nu a spus numai „pomul de smochin,” ci
„ceilalţi pomi.” „Când voi vedeţi smochinul şi toţi ceilalţi pomi
înmugurind.” Acum, El a vorbit nu numai despre smochin, ci şi
despre ceilalţi pomi.
40 Acum, haideţi să observăm doar când ea înmugureşte. Noi
am trăit într-un timp foarte deosebit în ultimii câţiva ani.
Biserica neamurilor a avut una dintre cele mai mari treziri
pe care le-a avut vreodată de când există…de pe vremea
apostolilor; oh, şi biserica Neamurilor nu a avut trezirea atunci,
aceasta era biserica Iudaică care a avut trezirea. Dar biserica
Neamurilor, în ultimii zece sau doisprezece ani, a avut cea mai
mare trezire din istorie.
41 Noi ne gândim la trezirea lui Martin Luther, da, domnule,
ea a fost mare, dar aceea a fost numai în Germania. Noi ne
gândim la trezirea Wesleyană care a fost în Anglia, s-a răspândit
aici, şi câteva din Insulele Britanice, dar niciodată nu a avut
prea mult efect. Dar în această zi, această trezire care este, a
Supranaturalului, a acoperit absolut de la mare la marea fără
margini, lumea întreagă, prin intermediul marilor radiouri şi
reviste şi evanghelişti care au mers afară, nesponsorizaţi de
omenire, şi a adus o trezire care a făcut ca zeci de mii de ori mii
(de suflete) să se nască în Împărăţia lui Dumnezeu.
42 În mica mea slujbă fragilă care mi-a dat-o Domnul, am
văzut mai bine de un milion de suflete venind în Împărăţia lui
Dumnezeu. Gândiţi-vă la aceasta! Când alţii cu aceste mari
slujbe, care se răspândesc prin radio, şi aşa mai departe, la
milioane. Sunt focuri de trezire care ard pe fiecare deal din lume,
practic, de când am…de când cu vreo zece ani în urmă, de când
eu…noi am început în trezire. Noi suntem la timpul sfârşitului.
43 Acum observaţi, atunci, chiar înainte de aceea, El a profeţit
aici, şi a spus, „Zidurile Ierusalimului vor fi călcate în picioare
de Neamuri până când dispensaţia Neamurilor se va termina.”
Mahomedanii au preluat-o. Noi ne dăm seama de asta. Şi eu
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vreau să vă uitaţi la criză în seara aceasta, cum Ismael şi Isaac
sunt încă unul la gâtul celuilalt, chiar la Ierusalim unde este
prezis că ei vor fi. Şi cu câţiva ani în urmă aproape că nu existau
deloc Iudei în Ierusalim.
44 Acum, Isus vorbind, „Când veţi vedea smochinul
înmugurind.” Acum, Iudeii au fost împrăştiaţi în toată lumea,
în număr mare, milioane în Germania, şi în Italia, şi în Statele
Unite, şi peste tot în lume. Şi Dumnezeu, aşa cum El a făcut în
zilele timpurii, a împietrit inima lui Faraon, El a împietrit inima
lui Mussolini asupra Iudeilor, şi Iudeii au fost scoşi din Italia. El
a împietrit inima lui Hitler, şi ei au fost scoşi din Germania. El a
împietrit inima lui Stalin, şi ei au fost scoşi din Rusia.
45 Şi aţi observat voi ziarul, că noi, Statele Unite, luăm partea
cu Arabii? Oh, frate, scrisul de mână este pe perete! Dumnezeu a
spus, „Oricine binecuvântează pe Israel va fi binecuvântat, cine
blastămă pe Israel va fi blestemat.”
46 Acum, eu am un film acasă, sau eu cred că este împrumutat
la timpul acesta, numit de oamenii de ştiinţă, TreiMinute Înainte
De Miezul Nopţii. Dacă lumea ştiinţifică a spus „ceasul a mers
roata până când sunt trei minute înainte de miezul nopţii,” şi eu
cred că ei au redus aceea acum până cam cu un minut înainte
de miezul nopţii, când ei au descoperit hidrogen sau oxigen,
atomice, şi toate acele mari puteri pe care ei le pot înhăma, ar
putea cauza complet o anihilare totală în timp de cinci minute.
Ei ar putea, absolut în seara aceasta, să nu fie o persoană vie pe
întregul continent America de Nord în treizeci de minute. Şi se
află chiar în mâinile unei grămadă de păgâni care ne urăsc. Şi, în
afară de asta, avem barje şi nave amplasate, toate plasate în jur,
pe ambele…prin Siberia, acolo în Ungaria, şi diferite locuri,
unde stau navele noastre, încărcate cu acelaşi tip de rachete.
47 Fraţilor, este mai târziu decât vă gândiţi! Sodoma şi Gomora
puţin ştiau, în seara aceea, că ele îşi trăiau ultimul lor ceas. Puţin
ştia Egiptul că îngerul morţii, care a fost prezis să vină, va veni
în seara aceea. Puţin şi Pearl Harbor şi-a dat seama de acel raid
care a avut loc. Noi suntem cântăriţi în balanţă şi suntem găsiţi
lipsiţi! Suntem aproape de timpul sfârşitului!
48 Ce s-ar întâmpla dacă…? Ei, chiar în Moscova, ar putea
direcţiona acele rachete, ghidate de stele şi radar, ar putea
ateriza acea bombă exact pe Fourth Street în Louisville dacă ei
vroiau. Aşa este. Iar noi putem sta acolo afară pe mare undeva,
pe navele noastre, şi să îndreptăm una chiar drept spre capitala
Moscova dacă vrem. Ce s-ar întâmpla, fratele meu, dacă acea
mare întoarcere a rachetelor ar avea loc şi această ţară ar primi o
scuturătură, la aceeaşi oră noi am da drumul la aceleaşi lucruri
şi am scutura-o în partea cealaltă? Şi noi trăim pe o crustă mică,
mititică, micuţă, subţire, oricum, când cutremurele au mâncat în
jur şi au mâncat în jur până când este ca şi cum ai scobi un ou.



10 CUVÂNTUL VORBIT

Dacă ea ar face o explozie mare şi această lavă de opt mii de mile
grosime ar ţâşni în aer, aceasta ar face exact ce a spus Dumnezeu
că va avea loc.
49 Noi suntem la timpul sfârşitului, noi suntem aici. Nici o
cale să o opreşti. Toate rugăminţile…Noi am putea pune un
Eisenhower în fiecare judeţ, şi acesta nu o va opri niciodată.
Isus Cristos a spus că vor veni aceste timpuri, noi suntem aici.
Smochinul înmugurind.
50 În acest film, jos de tot în Iran, voi aţi citit în revista Look,
cum că ei au luat avioane mari şi au mers jos acolo şi au luat
avioane încărcate de aceşti Iudei. Mii de ei, au fost acolo jos de
la luarea în Babilon, au fost înăuntru acolo de douămii cinci sute
de ani, şi au fost lăsaţi jos acolo. Ei arau cu unelte vechi de lemn.
Ei nu au ştiut nimic despre Isus că a fost vreodată pe pământ. Ei
nu au ştiut nimic despre altceva decât vechea lor tradiţie Iudaică,
tradiţii prin care ei au trăit. Şi când aceste avioane au aterizat şi
au început să-i încarce pe aceşti Evrei, pentru a-i duce înapoi în
patrie…
51 Profetul a profeţit, cu două mii opt sute sau trei mii de ani
în urmă, şi a spus, „Când ei vor ieşi din acea robie, Dumnezeu
îi va aduce înapoi pe aripi de vulturi.” Profetul a văzut avionul
venind, el i-a văzut aterizând, şi luându-i sus şi ducându-i înapoi
în patrie. El nu ştia cum să o numească, el doar…Arăta ca un
vultur pentru el, astfel el a zis, „Ei vor fi aduşi înapoi pe aripile
vulturilor.”
52 Şi când ei au ieşit din aeronavă, şi cei tineri îi ajutau pe
bătrâni, ei au fost intervievaţi. Şi ei au zis, „Aţi venit voi înapoi
în patrie să muriţi?”

Ei au spus, „Nu.Noi am venit înapoi să-l vedempeMesia!”
53 Oh, mari nave pe aburi din jurul lumii, în ultimii câţiva
ani, au năvălit în Ierusalim cu Iudei în vârstă, tineri şi bătrâni,
îmbrăcaţi în hainele lor, venind de la est, de la vest. Şi atârnată
deasupra capitalei Ierusalimului este acea veche stea a lui David
cu şase colţuri, cel mai vechi steag din lume, nu a zburat de două
mii cinci sute de ani, este declarată o naţiune în seara aceasta.
Smochinul îşi înmugureşte.

Ierusalimul creşte, Domnul restaurează,
Semnele pe care profeţii le-au prezis;
Zilele Neamurilor numărate, cu chinuri
împovărate;

„Întoarceţi-vă, O risipiţilor, la ai voştri.”
Căci ziua răscumpărării este aproape,
Inimile oamenilor slăbesc de frică;
Fiţi umpluţi cu Duhul lui Dumnezeu, lămpile
voastre curăţite şi clare,

Priviţi în sus! Răscumpărarea voastră se
apropie.
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54 Este mai târziu decât credem. Nu venim la biserică pentru a
ocupa o bancă, nu venim la biserică pentru a asculta o predică
bună, sau să venim la biserică să ascultămmuzică bună. Ele toate
îşi au locul lor, dar ce ar fi bine să venim la biserică să facem este
să verificăm cu Dumnezeu şi mântuirea sufletului nostru, căci
Ziua răscumpărării este aproape.
55 Isus Cristos, Fiul lui Dumnezeu, a asemănat aceasta (El a zis)
cu o femeie. Şi în subiectul nostru din seara aceasta, noi aflăm
această femeie, soţul ei era dus, şi ea a pierdut una din monedele
din tăbliţa ei. Acum eu voi încerca să explic asta.
56 Astăzi, dacă o femeie este măritată, ea ar trebui să poarte o
verighetă de căsătorie ca semn că ea este măritată. Aceea este să
ţină pe alţi bărbaţi să nu aibe ceva de-a face cu ea. Ei se uită şi
văd că ea este o femeie măritată.
57 În zilele acelea, ei nu aveau verighete de căsătorie, ele aveau
o tăbliţă (ei o numesc „tăbliţă”) pe care o puneau pe capul lor.
Avea zece monede, şi mergea în jurul capului lor. Şi acela era un
semn că ele erau o femeie măritată, şi nici un bărbat nu trebuia
să se prostească cu ele, nici băieţii nu trebuiau să flirteze cu ele.
Ele erau măritate.
58 Fiecare din acele monede…Dacă noi avem timp numai (dar
nu am, eu voi încerca să mă ţin de cuvânt cât de aproape este
posibil), eu aş putea să vă spun ce a însemnat fiecare din acele
monede. A fost plasat acolo, şi fiecare monedă a însemnat o
anumită virtute a acelei femei. Prima, însemnând dragostea ei
faţă de soţul ei. Al doilea, angajamentul ei de virtute să trăiască
curat pentru el. Şi a treia şi a patra şi a cincia, înainte până la a
nouă şi a zecea.
59 Dacă vreţi să o căutaţi, priviţi în Galateni 5. Voi veţi afla
că femeia aceea a reprezentat Biserica, şi Biserica este o Soţie
logodită cu Cristos. Şi tăbliţa pe care Biserica trebuie să o
poarte se găseşte în Galateni 5, care este dragoste, bucurie,
pace, îndelungă răbdare, bunătate, smerenie, blândeţe, răbdare.
Aceasta este tăbliţa care ar trebui să fie purtată în Biserică,
dragoste frăţească, bunătate, părtăşie.

Şi această femeie, când aceasta…Trebuie să fi fost cam
întuneric că ea şi-a dat seama că a pierdut una din acelemonede.
60 Oh, dacă a existat vreodată un timp în care biserica ar
trebui să facă inventarul să afle dacă tu ai toate monedele pe
tine, aceasta ar trebui să fie acum. Se face întuneric. Tocmai
bântuirile şi norii distrugerii civilizaţiei atârnă peste pământ,
păcatul şi desfrânarea de fiecare parte. Noi trăim într-un
timp grozav, când există răutate, oameni care merg la biserică
doar pentru o farsă, oameni care merg la biserică să încerce
să se ascundă de răutatea lor, oameni care merg la biserică
şi mărturisesc Creştinismul şi trăiesc ca restul lumii, bând,
fumând, jucând jocuri de noroc; femei îmbrăcate imoral, purtând
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haine pe care ele nu ar trebui să le poarte în—în propria lor
cameră de îmbrăcare, afară pe străzi în faţa publicului. Şi
dragostea frăţească este un lucru care trece, aproape. Noi nu am
pierdut una din monede, ci practic noi le-am pierdut pe fiecare
din ele.
61 Şi se făcea noaptea, şi, amintiţi-vă, soţul ei se întorcea. Şi
dacă o găsea cu una din acele monede scoase, arăta că fusese
însemnată „o curvă.”
62 Şi dacă ea s-a întinat, sau, s-a întinat în vreun fel şi a fost
văzută de oameni, ei au adus-o înaintea preotului şi au adus
mărturie că ea a fost găsită aşa, şi preotul a văzut că ea era o
femeie măritată, a luat moneda (din tăbliţa ei) prin care ea a
făcut rău. Dacă ea şi-ar—şi-ar fi stricat virtutea ei, ei au luat-o pe
aceea afară. Dacă ea ar fi flirtat, arătând că ea nu era devotată
faţă de soţul ei, ei au scos-o pe aceea afară. Orice a fost, ei au
luat-o afară. Şi când soţul ei s-a întors, el a aflat că ea a fost
însemnată, şi el ar divorţa de ea imediat şi nu mai avea nimic de-
a face cu o astfel de femeie. El nu a vrut o astfel de femeie.

Astfel se apropia spre întuneric când ea şi-a dat seama că ea
a pierdut ceva, era timpul ca soţul ei să vină, şi se face târziu.
63 Biserica mai bine să se examineze prin Cuvântul lui
Dumnezeu, puritatea noastră, loialitatea noastră, devotamentul
nostru. Am devenit trăncănitori, bârfitori, fumători de ţigări,
cârcotaşi, Izabele vopsite, totul din calendar ce face restul lumii,
biserica Creştină se asociază în lucrurile acelea astăzi încât
cu greu puteţi deosebi una de cealaltă. Este timpul să facem
inventarul. Se face târziu.
64 Acum, în ordine…a fost aşa de târziu încât ea a trebuit
să aprindă o lumânare. Şi ea a luat o lumânare. Nu numai că
ea a luat o lumânare, dar ea a luat o mătură şi s-a dus la
curăţenia casei.
65 Oh, frate! Dacă a existat vreodată o nevoie de un timp
de aprindere a unei lumânări, trimiterea înainte a Luminii
Evangheliei, Duhul Sfânt înapoi în biserică…Nu aşa de
mult pentru emoţie, nu pentru ceva fantastic, nu pentru ceva
prelucrare emoţională, nu pentru un salt de bucurie, ci pentru
o experienţă de cercetare a inimii când bărbaţi şi femei se pun în
ordine cuDumnezeu. Corect. Noi suntem la timpul sfârşitului.
66 Şi ea a aprins o lumânare, să-i dea lumină. Şi, frate, fiecare
lumânare mică de aici ar trebui să fie aprinsă în seara aceasta.
Nu numai atât, dar ea a luat mătura, şi vecinii au putut vedea
praful zburând. Ea a avut un adevărat timp de curăţire a casei,
căci soţul ei era gata să vină. Şi dacă el o prindea cu acea singură
monedă afară, ea era „o curvă.”
67 Frate, noi Biserica viului Dumnezeu, în aceste ceasuri
măreţe pe care le trăim acum, ni se cuvine să ne verificăm, să
mergem înaintea lui Dumnezeu, să aprindem candela Cuvântului
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Evangheliei, şi să ne examinăm pe noi înşine şi să aflăm dacă noi
nu atingem ţinta, şi mai ales când noi vedem toate aceste lucruri
venind. Noi suntem la timpul sfârşitului, Venirea lui Cristos este
aproape. Nu există o altă speranţă în lume pentru Biserică.
68 Şi, priviţi, biserica trândăveşte. Biserica nu mai are
conştiinţă. Tu cu greu îi poţi trezi. Biblia a spus că ei vor veni
în starea aceea când ei vor zice, „‚Iată, Domnul nostru întârzie
Venirea Lui.’ Şi ei se vor devora şi se vor muşca unul pe altul,
şi aşa mai departe, şi se vor băte înprejur.” Este chiar exact ora
aceea. Totul este gata. Paginile sunt întoarse, aşa cum a fost aşa,
şi este gata, Venirea Domnului.
69 Biserica Luterană şi-a pierdut lumina ei. Biserica Metodistă
şi-a pierdut lumina ei. Biserica Baptistă şi-a pierdut lumina ei.
Biserica Penticostală şi-a pierdut lumina ei. Fiecare lumină pare
să fie dusă.
70 Poporul Penticostal, poporul Sfinţeniei, acţionează întocmai
exact ca Metodiştii. Metodistul acţionează ca şi Baptistul.
Baptistul acţionează ca Luteranul. Luteranii se comportă ca şi
Catolici. Şi toată aceasta s-a dus înapoi la o mare conglomerare
mare de păcat. Aşa este. Noi suntem în timpul sfârşitului,
Venirea Domnului.
71 Acum, ea a avut un timp de curăţire a casei. Ea a frecat
podelele, ea a măturat pereţii, ea a luat jos pânzele de păianjen,
ea a continuat până când ea a găsit ce a pierdut. Şi, când ea a
găsit, ea a chemat bisericuţile ei surori să vină acum.
72 Mie nu-mi pasă dacă tu eşti unMetodist, Baptist, Penticostal,
Prezbiterian, vino, să ne bucurăm împreună. Când vine acel
timp, când biserica îşi găseşte dragostea frăţească, când biserica
îşi găseşte decenţa ei sfântă, când biserica îşi va regăsi locul în
Cristos, va chema ceilalţimembri ai trupului, „Veniţi şi bucuraţi-
vă cu noi.” Dumnezeu vrea ca biserica să-L iubească.
73 Eu cred că a fost duminică dimineaţa când am vorbit despre
virtuţile femeii, ce binecuvântat, cine ar putea găsi un lucru mai
dulce decât să vină acasă obosit, când Dumnezeu i-a dat unui
bărbat o nevastă. O femeie şi un bărbat sunt inseparabili, ei
sunt una. În creaţie, Dumnezeu i-a creat mai întâi pe amândoi
împreună, şi ei sunt o inimă, suflet, minte, şi fiecare lucru. Când
El l-a făcut pe om în pulberea pământului, El l-a separat de
nevasta lui. Când El a făcut-o pe Eva, El nu s-a dus să facă o—
o femeie, să adune nişte ţărână în plus, dar El a luat din coasta
lui Adam o coastă şi i-a făcut nevasta lui. El a zis, „Ea este os
din oasele mele, carne din carnea mea.” Ei erau una în inimă,
suflet, şi trup.
74 Acesta este un model al lui Cristos. Dumnezeu nu a luat
Biserica lui Cristos dintr-un crez, nici nu a luat-O pe Ea dintr-o
denominaţiune. El a luat-O din inima lui Cristos, suliţa în coasta
Lui, prin Sânge.
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75 Fratele meu, soră, mie nu-mi pasă cât de religios ai putea fi,
dacă tu nu eşti acoperit de Sânge, tu eşti pierdut. Noi vom intra
în aceea, poimâine seară, să arătăm cât de vital este aceasta. Dar
tu eşti pierdut fără Sânge.

Acum, atunci când El a făcut acea nevastă, ea era o
însoţitoare. Aceasta era ceva pentru el să iubească, aceasta era
parte din el.
76 Acum ascultaţi atenţi. Un bărbat sau o femeie nu poate
merge niciodată în Cer dacă ei nu sunt născuţi din nou. Eu nu
vreau să spun pentru că tu ai vorbit în limbi, eu nu vreau să
spun pentru că tu ai strigat, eu nu vreau să spun pentru că tu
ai dansat, eu nu vreau să spun pentru că tu ai mers la biserică
şi ai fost obişnuit, purtaţi nasturi pentru credincioşia voastră;
acele lucruri sunt în regulă, dar nu este Aceea. Acolo trebuie să
fie absolut o legătură de uniune între voi şi Cristos, până când
voi deveniţi una. Voi sunteţi una! Şi dacă nu sunteţi, cum…?
77 Vă puteţi imagina să veniţi înăuntru în timpul nopţii, obosit,
ostenit, epuizat? Dacă tu eşti un fermier, mecanic, predicator,
orice eşti tu, intri, când intri în căsuţa ta, tu tânjeşti până când tu
poţi ajunge acolo. Tu deschizi uşa şi o soţioară dulce stă acolo, ea
te salută. Ea este toată înfrumuseţată şi curăţită. Ea merge acolo
şi te sărută pe obraz, ea a spus, „Tati, tu eşti obosit.” Ea te aşează
jos pe un scaun, ea se aşează jos pe poala ta, ea îşi pune braţele în
jurul tău şi te mângâie. Doar se pare atunci că tu nu eşti obosit,
ceva te ridică. Este ceva ce Dumnezeu ţi-a dat pentru acel scop.
Este o parte din tine, acum, dacă ea este o soţie adevărată.
78 Dar ce-i dacă buzele acelea au sărutat un alt om în ziua
aceea sau altă dată? Ce dacă voi sunteţi conştienţi de aceea? Ce-
i dacă braţele acelea au îmbrăţişat un alt om? Ea este absolut
o urâciune în poala ta. Acel sărut arde ca un sărut al lui Iuda.
Braţele acelea, ai prefera să nu fie în jurul tău. Oh, ea poate să fie
toată înfrumuseţată, părul ei poate fi creţ, ochii ei pot fi maro,
obrajii ei pot fi rumeni, fustele ei mici ar putea să fie călcate,
ea poate să fie aşa de frumoasă, dar dacă acel adevărat respect
evlavios veritabil şi dragoste şi încredere nu este acolo, ea ar
fi mai bine să nu-ţi stea în poală. Tu nu vrei să ai nimic de-a
face cu ea, ea este o—ea este un detriment pentru tine. Mie nu-
mi pasă cât de frumoasă se face ea, ea încă este greşită până când
este dovedită a fi o adevărată, iubită veritabilă, iubind pe nimeni
în afară de tine, nici un alt sărut de pe buzele ei decât ale tale,
niciun alt braţ nu trebuie să o strângă decât al tău, şi tu ştii asta.
Ce sentiment, ce consolare!
79 Aceea este soţ şi soţie, care estemodelul lui Cristos şi Biserica
Lui. Şi când te duci la biserica ta, poţi avea cele mai bune bănci
din oraş, tu poţi avea cel mai înalt turn din oraş, poţi avea cea
mai bună orgă, poţi să te îmbraci cel mai bine, tu poţi cânta ca
o pasăre mierloi, dar toate acelea, dacă tu te săruţi şi flirtezi cu
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lumea, acel sărut pe obrajii lui Cristos este un sărut Iuda-tarist.
El nu vrea să aibe nimic de-a face cu tine. El se uită la verigheta
ta de căsătorie de logodnă şi El găseşte tăbliţa mutată, El află
că dragostea s-a dus. Este o formă, El află că loialitatea s-a dus.
Voi aţi comis curvie cu lumea. Te duci la dansuri şi petreceri de
boogie-woogie, şi te uiţi la programe murdare de televiziune. Tu
comiţi adulter cuCristos, asupraLui, aşa numindu-LSoţul tău.
80 Biblia a spus, „Voi ziceţi, ‚Eu sunt bogat, nu am nevoie de
nimic.’” Dar El a spus, „Nu ştiţi că sunteţi goi, mizerabili, orbi,
săraci şi nu ştiţi asta.” Este timpul să aprindem o lumânare şi să
măturăm casa. Venirea Domnului este aproape.

Să ne gândim la asta doar pentru câteva minute în timp ce ne
aplecăm capetele. Vreţi? Vrei să te întorci la pian, soră?
81 Ce ai făcut tu, biserică? Care este starea ta în seara aceasta?
Când mâna ta este ridicată în devoţiunea ta, este ceva care te-a
verificat? Dacă tu flirtezi cu lumea, dacă tu faci lucruri care sunt
greşite, sărutul tău…
82 Gândeşte-te la asta, omule. Domnule, eu vreau să te întreb
ceva. Şi aceasta este valabil şi pentru Domnişoară, şi pentru D-
na Tânăra Doamnă, ce ai crede despre prietenul tău, dacă tu ştiai
că l-ai văzut afară sărutând şi mergând înainte cu alte fete, şi tu
erai logodită cu el, şi el a venit acolo şi te-a mângâiat pe mână,
şi zice, „Dragă, eu te iubesc numai pe tine”?

Tu ai zice, „Tu făţarniculemic, ieşi din vedereamea!”
83 Ce ai vrea tu…? Gândeşte-te la aceasta, Domnule. Noi
nu suntem numai logodiţi, ci suntem căsătoriţi. Biserica este
căsătorită cu Cristos. Noi suntem Soţia lui Cristos, producând
copii. Cum ţi-ar place să vii acasă într-o seară, pentru
devotamentul tău faţă de soţia ta, şi ea are o grămadă de copilaşi,
şi tu afli ziua aceea…? Şi când ea vine înăuntru, oh, unghiile ei
pot fi vopsite (aceea este, dacă tu eşti din lume). Tu ai putea…
Ea ar putea să arate aşa de drăguţă, dar tu ştii. Gândeşte-te la
aceasta, frate, dacă femeia aceea a sărutat alţi bărbaţi. Dacă
braţele acelea care sunt în jurul tău, spunându-ţi că ea te iubeşte,
şi tu şti că aceea este o…că ea i-a iubit şi pe alţii, dragostea ei
nu este adevărată. Dragostea ei nu este adevărată. Aceasta nu îţi
aparţine ţie, aceasta aparţine şi altora. Dacă ai fi câtuşi de puţin
un bărbat, tu ai lua-o jos din poala ta. Gândeşte-te ce sentiment
ar fi. Gândeşte-te, doamnă, dacă soţul tău ar veni acasă. Nu
numai atât, dar purtând boli de fapte imorale.
84 Şi, oh, binecuvântată să vă fie inima, biserica este mâncată
de venerice spirituale, de tot felul de ismuri şi toate celelalte.
Este greşit! Dumnezeule, fii milostiv! Isus vine, prieteni. Voi nu
veţi avea timp într-una din aceste nopţi, sau într-una din aceste
zile. Tu mai bine să te verifici acum.

Să ne rugăm:
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85 Câţi dintre voi ziceţi, „Frate Branham,” cu capetele voastre
aplecate, mâinile voastre ridicate, „aminteşte-mă în rugăciunea
ta, Frate Branham. Eu vin în seara asta, eu nu am venit aici doar
să fiu văzut”? Dumnezeu să vă binecuvânteze. Uitaţi-vă doar la
mâini. „Eu nu am venit aici să fiu văzut, eu am venit să aflu
ceva. Şi eu cred că Dumnezeu a vorbit inimi mele în timp ce
tu predici, şi eu îmi dau seama că eu sunt greşit. Eu—eu vreau
să fiu un adevărat, Creştin adevărat. Eu vreau să fiu un iubitor
adevărat, ca atunci când mă duc la Domnul meu şi îngenunchez
pe genunchii mei, eu vreau ca El să mă îmbrăţişeze în braţele
Lui, să spună, ‚Oh, iubitul Meu!’”
86 Vă amintiţi de Solomon, cum a vorbit el despre aceasta? El
a zis, „Vino, dragostea mea, să umblăm prin rodii, să umblăm
prin grădina de mirodenii.” Cum a spus el că buzele ei arătau
ca bobocii de trandafir, şi aşa mai departe. Cum şi-a iubit el
pe soţioara lui, a zis, „Vino, să mergem şi să ne umplem de
dragoste.”
87 Când tu ajungi jos la altarul tău să te rogi, este inima ta
aşa de adevărată şi sufletul tău aşa de neamestecat încât tu zici,
„Doamne Dumnezeule, hai să ne luăm dragostea,” şi tu zici, „Da,
Iubitul meu, eu Te iubesc”? Sau, ai săvârşit curvie? Ai flirtat
cu lumea?
88 Şi ceasul Domnului este aproape când toate aceste semne şi
minuni, cu zeci de mii de alte lucruri care au avut loc, indicând,
fiecare marcaj indică. Se face întuneric. Există o răcire în
biserică. Trezirea pare să fie terminată. Ultimul pic este aproape
terminat. Şi aici noi ne aflăm în adulter. Ce va face El? El ne va
împinge de pe poala Lui, şi va zice, „Depărtaţi-vă de la Mine, voi
lucrători ai fărădelegii.”
89 Acum, dacă există cineva aici care ar vrea să fie amintit din
nou, eu aş putea cere în acest minut, ridicaţi-vă mâinile către
Dumnezeu, ziceţi, „Eu acum mă predau şi spun, prin harul lui
Dumnezeu, din seara aceasta înainte eu voi trăi o viaţă adevărată
cu ajutorul lui Dumnezeu.” Dumnezeu să te binecuvânteze.
Dumnezeu să te binecuvânteze. Şi tu frate, tu soră, tu doamnă
tânără, tu domnule, tu frate, tu de aici, jos acolo, şi tu tânăr.
90 Există vreo persoană aici care nu a fost niciodată salvată, şi
să zică, „Frate Branham, aminteşte-mă, eu niciodată nu am fost
născut din nou. Eu ştiu că nu sunt”? Ascultaţi, voi nu sunteţi
mântuiţi până când nu sunteţi născuţi din nou, voi doar v-
aţi întors faţa spre Ceva; dar când îl accepţi pe Cristos tu eşti
născut din nou. Voi ziceţi, „Frate Branham, eu niciodată nu
am acceptat Aceasta. Eu ştiu că sunt greşit. Eu îmi ridic acum
mâinile, şi spun, ‚Tu să îţi aminteşti şi, de mine.’ Eu niciodată
nu am fost salvat. Eu niciodată—nici măcar nu am încercat să
slujesc pe Cristos, dar eu vreau să o încerc. Roagă-te pentru
mine, Frate Branham.” Vrei să-ţi ridici mâna, cineva de aici
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acum? Este vreo persoană de aici care nu a fost niciodată Creştin,
care ar vrea să ridice mâna, ziceţi, „Aminteşte-mă, frate, în
rugăciune”? Dumnezeu să te binecuvânteze, fiule. Altcineva să
zică, „Aminteşte-mă, frate”? Dumnezeu să te binecuvânteze,
doamnă. Altcineva, „Aminteşte-ţi de mine, frate, eu vreau acum
să cred în Domnul Isus şi să-L accept ca Mântuitorul meu”?
Dumnezeu să te binecuvânteze, frate. Asta-i bine.
91 Cineva m-a criticat zilele trecute, zicând, „Frate Branham,
de ce spui tu, ‚Ridică-ţi mâna’?” Ascultaţi, nu există nimeni care
să creadă într-o chemare la altar mai mult decât cred eu. Eu
cred în a veni la altar, aceea este bine, dar aceea nu te salvează.
Este părerea voastră, decizia voastră despre Cristos. Voi ziceţi,
„Păi, dacă eu aş păşi sus la altar.” Asta-i bine. Dar, fraţilor, v-
aţi dat voi seama când vă ridicaţi mâna voi încălcaţi fiecare lege
ştiinţifică care există?Mâna voastră, prin natură, prin gravitaţie,
ar trebui să atârne în jos. Dacă ridicaţi mâna aceasta arată că
există o fiinţă Supranaturală în voi care este în stare să înfrunte
legile naturii, să vă ridicaţi mâna spre Creatorul vostru, Ceva în
inima voastră a făcut o decizie. Dumnezeu vă vede că vă ridicaţi
mâinile tot la fel cum El vă vede la altar. Aceea este exact corect.
Dacă voi o intenţionaţi, Dumnezeu o intenţionează deasemenea.
Dar uite, prietene, tu nu poţi fi pe jumătate, tu trebuie să o
intenţionezi.

Acum să ne rugăm:
92 Binecuvântate Tată Ceresc, în seara aceasta la începutul
acestei treziri, aşa cum timpul nostru a trecut acum, şi puţin
trecut, eu Te rog să fii milostiv faţă de aceşti oameni. Şi admite,
Dumnezeule Atotputernic, ca…Aici în seara aceasta cel puţin
douăzeci de mâini s-au ridicat în clădire, că ei aveau nevoie de
Cristos. O Dumnezeule, acestea sunt sufletele lor. Duhul, Uleiul,
este aproape stins. Nu va fi mult mai mult. Când ultima picătură
s-a dus din găleată, sau din vas, nu va mai fi Ulei pus în lămpi.
Ei îşi dau seama că ei sunt în ziua din urmă. Nu există nici
o speranţă pe pământ pentru noi în afară de Cristos. Mă rog
în seara aceasta, Doamne, ca cumva, în solemnitatea acestui
moment, solemnitatea, că Tu vei trimite acum Duhul Sfânt care
i-a făcut să-şi ridice mâinile, şi să-i salveze de la o viaţă de păcat.
Admite aceasta, Tată.
93 Şi fie ca înainte ca această adunare să se termine, fie ca acolo
să fie literar duzine de ei, mulţi strigând cu Duhul Sfânt. Fie ca
acest, baptisteriu, să fie doar unul după altul botezat în Numele
preţios al Domnului nostru Isus Cristos, în dimineaţa de Paşti,
înviind la reînnoirea vieţii. O Tată Etern Binecuvântat, mă rog ca
Tu să-i binecuvântezi. Admite aceasta, Doamne. Şi acum, chiar
în acest moment, fie ca decizia lor să fie adevărată, fie ca ei să Te
accepte chiar unde şed ei. Altarele noastre şi în jur sunt pline de
oameni, şi ne rugăm ca Tu să laşi pe aceşti oameni să fie slujitorii
Tăi în seara aceasta. În Numele lui Cristos.



18 CUVÂNTUL VORBIT

94 În timp ce ne avem capetele aplecate, eu vreau să vă pun o
întrebare solemnă. Voi care aţi ţinut mâna şi voi care v-aţi rugat,
eu ştiu că nu aţi ridicat mâna doar ca să vă vedeţi mâna ridicată.
Voi aţi ridicat-o pentru că Ceva v-a spus să o faceţi. Şi voi ziceţi,
printr-o mână ridicată, „Frate Branham, eu cred, înaintea lui
Dumnezeu şi această companie, eu cred că ceva s-a întâmplat în
inima mea în seara aceasta, că din seara aceasta înainte eu voi
fi o persoană diferită.” Vreţi să vă ridicaţi mâna, voi care v-aţi
ridicat mâna, ziceţi, „Eu cred”? Dumnezeu să te binecuvânteze,
doamnă. Dumnezeu să te binecuvânteze, pe tine, pe tine, pe tine.
Asta-iminunat. În spate de tot, da, Domnul să te binecuvânteze.
95 Altcineva ridicaţi-vă mâna, ziceţi, „Eu cred chiar acum”?
Dumnezeu să te binecuvânteze, frate. „Domnul îmi spune în
seara aceasta…” Dumnezeu să te binecuvânteze, doamnă
înapoi acolo. Dumnezeu să te binecuvânteze, domnişoară de
aici. „Domnul îmi spune chiar acum că ceva s-a întâmplat în
inima mea, şi eu cred că voi avea mai multă bucurie din această
trezire decât am avut vreodată în viaţa mea.” Dumnezeu să
vă binecuvânteze. În regulă, Dumnezeu să te binecuvânteze,
doamnă care şade aici. M-am gândit că cam era timpul ca şi tu să
ridici mâna. Este acolo altul, să spună, „Eumă simt diferit, Frate
Branham, Eu cred că voi ieşi din această biserică în seara aceasta
cu o conştiinţă despre apropierea curând a lui Cristos. Eumă duc
afară de aici să trăiesc o viaţă diferită. Eu voi fi un Creştin, prin
harul lui Dumnezeu. Eu cred căDumnezeum-a chemat”?
96 Şi dacă El te-a chemat, tu eşti a Lui. Încetează flirtarea,
încetează să flirtezi cu lumea! Haide, trăieşte pentru El acum.
Spuneţi, „Mă voi pocăi de tot păcatul meu, şi acum eu îl
iau pe Cristos ca Mântuitor al meu.” Ar mai fi un altul
înainte de încheiere? Este? Dumnezeu să te binecuvânteze, frate.
Dumnezeu să vă binecuvânteze. Asta-i bine. Dumnezeu să vă
binecuvânteze. Asta-i bine. Aşa de fericit să te văd făcând asta.
În regulă.
97 La începutul unei seri acum, este un pic…noi doar nu vrem
să-i punem prea mult presare, noi vrem să eliberăm devreme aşa
ca voi să puteţi veni înapoi mâine seară.
98 Chiar înainte să încheiem, există vreo persoană bolnavă
care să ridice mâna, să zică, „Roagă-te pentru mine, Frate
Branham”? În regulă, aceea este cinci, şase, şapte, opt, nouă, zece
mâini, unsprezece, doisprezece, în regulă, acum treisprezece,
paisprezece, în regulă, cincisprezece.

Să ne aplecăm acum:
99 Binecuvântate Tată Ceresc, Tu ai văzut mâinile acelea. Şi,
oh, ei sunt aici pentru un scop. Poate ei sunt Creştini, dar ei au
nevoie de marele Tău ajutor. Şi ne dăm seama, Doamne, că Tu ai
strigat prin David, a spus, „Nu uitaţi toate binefacerile Lui Care
ne iartă toate fărădelegile noastre, Care ne vindecă toate bolile
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noastre.” Mă rog ca Sângele lui Cristos să se odihnească preţios
peste ei şi ei să fie vindecaţi, să se bucure de această adunare
care vine. Admite aceasta, Doamne. Prin Numele lui Cristos noi
o cerem. Amin.

Să ne ridicăm acum, Ia Numele Lui Isus Cu Tine:
…Numele lui Isus cu tine,
Copilul…

Să ne întoarcem în jur, să dămmâinile cu cineva de lângă voi.
Întoarceţi-vă chiar în jur, daţi mâinile.

Aceasta bucurie şi mângâiere îţi va da,
Oh, Ia-L oriunde vei merge.
Nume preţios, (Nume preţios) (O ce dulce!)
Speranţa pământului şi bucuria Cerului;
Nume preţios, (Nume preţios) O ce dulce!
Speranţa pământului şi bucuria Cerului.

Acum haideţi în linişte, aşa cum privim în direcţia aceasta,
să cântăm încet:

La Numele lui Isus aplecându-ne,
Căzând prosternaţi la picioarele Lui,
Rege al regilor în Cer noi Îl vom încorona,
Oh, când călătoria noastră va lua sfârşit.
Nume preţios, (Binecuvântat Acesta.) O ce
dulce!

Speranţa pământului şi bucuria Cerului;
Nume preţios, (Nume preţios!) O ce dulce!
Speranţa pământului şi bucuria Cerului.

100 Acum este doar puţin trecut de nouă, cam şapte sau opt
minute după nouă. Devreme, puteţi ajunge acasă, veniţi înapoi
mâine seară şi ne vom bucura de binecuvântările lui Dumnezeu,
ne vom bucura de prezenţa voastră. Şi acum am observat vreo
doisprezece, paisprezece mâini ridicate pentru vindecare în
seara aceasta. Dacă aceasta merge să aducă omulţime de oameni
bolnavi înăuntru, noi vom chema doar o seară pentru un serviciu
de vindecare, poate sâmbătă seara şi duminică la fel. Dacă noi
vedem că nu-i putem lua pe toţi duminică, noi vom lua o sâmbătă
seara. Noi vom vedea cum va ieşi.
101 Acum eu—eu mă rog ca binecuvântările lui Dumnezeu să se
odihnească adânc peste fiecare din voi, şi fie ca El să fie cu voi şi
să vă binecuvânteze până ne putem întâlnimâine seară din nou.
102 Să ne aplecăm capetele acum doar într-un moment de
rugăciune, în timp ce eu cer păstorului să vină aici sus şi să
elibereze într-un cuvânt de rugăciune. 
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